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Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 46/2016), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 21. 
redni seji, dne 13. 4. 2022, sprejme  

 

ZAPISNIK 

20. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, 

ki je bila 16. 2. 2022, ob 17.00 uri, v dvorani Doma kulture v Cerkvenjaku.  
  
 

Prisotni:  

1. ČLANI OBČINSKEGA SVETA 

Irena Kozar, mag. Mirko Žmavc, Denis Ploj, Franc Zorko, Simona Firbas, Andrej 
Kocbek. 
 

2.   ŽUPAN IN OBČINSKA UPRAVA 

Marjan Žmavc – župan,  mag. Vito Kraner – direktor OU, Simona Kramberger – OU, 
Marko Kocbek – OU, Metka Lah Simonič – OU, Valerija Toš – OU.  

 
     3.   OSTALI PRISOTNI 

Franc Bratkovič – dopisnik Zrnja, Zlatko Glinšek – Almaja d.o.o. . 

ODSOTNI:  

Primož Čuček – član OS, Franc Fekonja – član OS. 

 

Ad 1)  Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda.    

Župan Marjan Žmavc je uvodoma pozdravil vse prisotne in ugotovil, da je Občinski 
svet sklepčen, saj je prisotnih 6 članov Občinskega sveta. Župan je predstavil predlog 
za dopolnitev dnevnega reda s točko Informacija o aktivnostih izgradnje optičnega 
omrežja v Občini Cerkvenjak, ki je bila podana s strani člana Občinskega sveta g. 
Andreja Kocbeka. S predlogom so se predhodno strinjali tudi ostali člani OS, zato je 
župan dal na glasovanje sledeči dnevni red. 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli 



 

SKLEP ŠT. 159 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 
2. Potrditev sklepov 19. redne seje Občinskega sveta. 
3. Sklep o potrditvi elaborata o oblikovanju cene 24 urne dežurne pogrebne 

službe v Občini Cerkvenjak. 
4. Sklep o potrditvi cen storitev pogrebne in pokopališke dejavnosti v Občini 

Cerkvenjak. 
5. Letni program športa v Občini Cerkvenjak za leto 2022. 
6. Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega 

energetskega koncepta Občine Cerkvenjak in njihovih učinkih za leto 
2021. 

7. Informacija o aktivnostih izgradnje optičnega omrežja v Občini 
Cerkvenjak. 

8. Pobude in vprašanja svetnikov. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček NE   

Franc Fekonja NE   

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 6 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 2) Potrditev sklepov 19. redne seje Občinskega sveta. 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 19. redne seje Občinskega 
sveta. 

Člani Občinskega sveta so sprejeli 

SKLEP ŠT. 160 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 20. redni seji, dne 16. 2. 2022, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 19. 
redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 22. 12. 2021, kot je 
predlagan. 
 



 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček NE   

Franc Fekonja NE   

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 6 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 3) Sklep o potrditvi elaborata o oblikovanju cene 24 urne dežurne pogrebne 
službe v Občini Cerkvenjak. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo predsedniku Odbora za gospodarstvo, 
kmetijstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe, mag. Mirku Žmavcu in 
direktorju mag. Vitu Kranerju ter predstavniku podjetja Almaja d.o.o., g. Zlatku Glinšku. 
 
Mag. Mirko Žmavc predsednik Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo, varstvo okolja in 
gospodarske javne službe je povedal, da se je odbor sestal pred sejo OS in 
obravnaval predlagani sklep. Člani odbora se strinjajo s predlaganim sklepom in ga 
predlagajo Občinskemu svetu v razpravo in sprejem. 
 
Mag. Vito Kraner je pojasnil, da je devet občin skupaj pripravilo in objavilo skupni javni 
razpis za podelitev koncesije za opravljanje obvezne lokalne gospodarske javne 
službe 24 urne dežurne pogrebne službe, na katerega se je prijavil samo en izvajalec,  
podjetje Almaja d.o.o.. Javni razpis je bil en mesec objavljen v Uradnem listu RS, 
postopek javnega razpisa je vodila komisija, imenovana s strani županov vseh občin, 
ki so jo sestavljali direktorji občinskih uprav. V potrditev je predlagani enotni Sklep o 
potrditvi elaborata o oblikovanju cene 24 urne dežurne pogrebne službe v Občini 
Cerkvenjak. Sprejem enotnega sklepa na Občinskih svetih vseh devetih občin je 
predpogoj za podpis koncesijske pogodbe, ki jo podpišejo župani vseh devetih občin. 
 
G. Zlatko Glinšek – predstavnik podjetja Almaja d.o.o., je predstavil zakonsko podlago 
(Zakon o pogrebni in pokopališki dejavnosti iz leta 2016), na osnovi katerega je občina 
zavezana izvajati osnovno gospodarsko javno službo, ki jo lahko ureja preko 
zunanjega izvajalca, z oddajo koncesije ali znotraj svojega režijskega obrata. Zakon 
ureja tudi 24 urno dežurno službo pogrebne dejavnosti. Predstavil je definicijo 24 urne 
dežurne službe (prvi prevoz pokojnika od kraja smrti do hladilnih prostorov, obdukcijo, 
odvzem organov oz. podobno, kar določi zdravnik).  Pojasnil je tudi, da je podjetje 
Almaja d.o.o. tovrstne storitve že izvajalo, zato za občane oz. uporabnike ne bo 
bistvenih sprememb. 



 

Razprava:  

V razpravi sta sodelovala Andrej Kocbek in Franci Zorko. 

Po razpravi so člani Občinskega sveta sprejeli 

SKLEP ŠT. 161 

Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 46/2016) in v skladu z 
Odlokom o predmetu in pogojih za dodelitev koncesije za opravljanje lokalne 
gospodarske javne službe 24 urne dežurne pogrebne službe v Občini 
Cerkvenjak (UGSO, št. 54/2018), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 20. 
redni seji dne 16. 2. 2022, sprejme Sklep o potrditvi elaborata o oblikovanju cene 
24 urne dežurne pogrebne službe v Občini Cerkvenjak, v vsebini, kot je 
predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček NE   

Franc Fekonja NE   

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 6 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 4) Sklep o potrditvi cen storitev pogrebne in pokopališke dejavnosti v Občini 
Cerkvenjak. 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo Župan Marjan Žmavc je predal besedo 
predsedniku Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo, varstvo okolja in gospodarske javne 
službe, mag. Mirku Žmavcu in direktorju mag. Vitu Kranerju ter predstavniku podjetja 
Almaja d.o.o., g. Zlatku Glinšku. 
 
 
Mag. Mirko Žmavc predsednik Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo, varstvo okolja in 
gospodarske javne službe je pojasnil, da so člani odbora obravnavali tudi predlagani 
sklep in cene ter zavzeli stališče, da se predlagani sklep potrdi na Občinskem svetu. 
 
Mag. Vito Kraner je pojasnil, da je v letu 2018 Občinski svet sprejel Odlok o 
pokopališkem redu v Občini Cerkvenjak. Takrat so bile tudi že sprejete cene v 
predlaganem ceniku. Sedaj so k tistim cenam dodane še postavke oz. cene za 



 

izvajalce pogrebne dejavnosti, ki jih je občina dolžna določiti in so zavezujoče za 
izvajalca pogreba. Predstavil je cene, ki so določene v predlaganem sklepu v 
sodelovanju z izvajalcem in opozoril na računsko napako v sklepu, in sicer pri postavki 
Izkop in zasutje grobne jame (nedelja in prazniki + 5%), kjer je pri ceni 170,00 € 
napačno obračunan DDV in je pravilni znesek 16,15 € in ne 51,00 € ter skupni znesek 
z DDV v višini 186,15 € in ne 221,00 €, kot je zapisano v gradivu. Pojasni tudi, da na 
pokopališču v Cerkvenjaku še ni omogočen raztros pepela, to bo urejeno, ko bo 
izvedena razširitev pokopališča in takrat bo določena tudi cena. 
 
G. Zlatko Glinšek – predstavnik podjetja Almaja d.o.o. je pojasnil, da se naročnik lahko 
svobodno odloča o izvajalcu pogrebne dejavnosti in opravljenih storitvah, razen pri 
izvajalcu 24 urne dežurne službe. S tem se zagotovi zakonskim obveznostim občine. 
 

Razprava:  

Razprave pri tej točki ni bilo. 

 

Člani Občinskega sveta so sprejeli 

SKLEP ŠT. 162 

Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 46/2016) in 45. člena 
Odloka o pokopališkem redu v Občini Cerkvenjak (UGSO št. 54/2018), Občinski 
svet Občine Cerkvenjak, na svoji 20. redni seji dne 16. 2. 2022, sprejme Sklep o 
potrditvi cen storitev pogrebne in pokopališke dejavnosti v Občini Cerkvenjak, s 
spremembo cene pri postavki Izkop in zasutje grobne jame (nedelja in prazniki + 
5%), kjer je pri ceni 170,00 €, pri obračunu DDV napaka in sicer je pravilni znesek 
16,15 € (51,00 €) in skupni znesek z DDV v višini 186,15 € in ne 221,00€, kot je 
zapisano v gradivu.  

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček NE   

Franc Fekonja NE   

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 6 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 



 

 
Ad 5) Letni program športa v Občini Cerkvenjak za leto 2022. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo ge. Valeriji Toš.  
 
Ga. Valerija Toš je predstavila predlagani Letni program športa za leto 2022. V LPŠ so 
uvrščene postavke iz proračuna za leto 2022, ki se navezujejo na financiranje športa in 
to v taki višini, kot so bile potrjene v proračunu za leto 2022. Potrjeni LPŠ je podlaga 
za pripravo in objavo javnega razpisa za sofinanciranje programov športa za leto 2022. 
Predhodno si je občina na osnovi 13. člena Zakona o športu pridobila tudi pozitivno 
mnenje k predlaganemu LPŠ, s strani občinske športne zveze, ki je priloženo tudi v 
gradivu. Za javni razpis za sofinanciranje programov športa je tudi letos predvidenih 
16.000,00 €. 
 
 
Razprava: 
 
V razpravi je sodeloval Andrej Kocbek. 
 

Člani Občinskega sveta so sprejeli 

SKLEP ŠT. 163 

Na podlagi 13. člena Zakona o športu (Uradni list RS, št. 29/17, 21/18 – ZNOrg, 
82/20 in 3/22 – ZDeb) in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 20. redni 
seji, dne 16. 2. 2022, sprejme Letni program športa v Občini Cerkvenjak za leto 
2022, v vsebini kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček NE   

Franc Fekonja NE   

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 6 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-0887
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-1236
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2022-01-0014


 

Ad 6) Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega 
energetskega koncepta Občine Cerkvenjak in njihovih učinkih za leto 2021. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo ge. Metki Lah Simonič.  
 
Ga. Metka Lah Simonič je predstavila Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega 
načrta lokalnega energetskega koncepta Občine Cerkvenjak in njihovih učinkih za leto 
2021 ter predstavila investicije, ki so se  izvedle v letu 2021 in tiste, ki so predvidene 
za leto 2022. Pojasnila je, da je občina pričela postopek ažuriranja Lokalnega 
energetskega koncepta. Pridobljenih je bilo več ponudb, izbrani je bil najugodnejši 
izvajalec.  
 
Razprava: 
 
V razpravi sta sodelovala mag. Mirko Žmavc in Denis Ploj, ki sta podala pobudo za 
izgradnjo sončne elektrarne na strehah javnih objektov ter postavitev solarnih svetilk 
ob sprehajalnih poteh. 
 
Župan Marjan Žmavc podpira predlog za izgradnjo sončnih elektrarn in postavitev 
solarnih svetilk. 
 
 

Po razpravi so člani Občinskega sveta sprejeli 

SKLEP ŠT. 164 

Na podlagi 19. člena Pravilnika o metodologiji in obvezni vsebini lokalnega 
energetskega koncepta (Ur.l.RS, št. 56/16) in 15. člena Statuta Občine 
Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), se Občinski svet Občine 
Cerkvenjak, na svoji 20. redni seji, dne 16. 2. 2022, seznani z Letnim poročilom o 
izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega energetskega koncepta Občine 
Cerkvenjak in njihovih učinkih za leto 2021, v vsebini kot je predlagan. 
 
 
 
Ad 7) Informacija o izgradnji optičnega omrežja v Občini Cerkvenjak. 
 
Župan Marjan Žmavc je pojasnil, da je občina prvotno pristopila k izgradnji optičnega 
omrežja preko projekta RUNE, ki pa se kljub obljubam še ne izvaja. Z izvajalcem 
projekta RUNE je bilo obljubljeno, da bodo zgradili optično omrežje in priključke na 
območjih, kjer ni predpriprave za optiko. Občina je zaradi ne realizacije projekta 
RUNE, že pred dvema letoma pričela pogovore s Telekomom Slovenija d.d. za 
izgradnjo optičnega omrežja. Telekom je odobril investicijo za našo občino v takem 
obsegu, kolikor ima občina pripravljenih vodov za položitev optičnega kabla in 
predvideli ca. 250 priključkov. Po informacijah izvajalca GVO je bilo s strani naših 
občanov podanih ca. 150 prijav za optično omrežje. Interes občine je, da se čim več 
gospodinjstev lahko priključi na optično omrežje, vendar pa občina znotraj svojih 
zakonskih nalog ne more investirati optičnega omrežja, lahko pa zagotovi predpripravo 



 

za optično omrežje ob izvedbi investicij modernizacije občinskih cest, ipd. Predpogoj 
pa je, da se občani prijavijo pri operaterju in podajo vlogo za izgradnjo optičnega 
omrežja. Člane Občinskega sveta prosi za stališče in podporo. 
 
Mag. Vito Kraner je predstavil problematiko na območju Vanetine, kjer je del območja 
že pokritega, potrebno pa bi bilo zgraditi ca. 1000 m optičnega omrežja. Podobno je v 
naselju Novinci, v smeri Smolincev kot tudi iz Drbetincev proti Čagoni, ipd. Na takih 
območjih bi občina naj zagotovila predpripravo za položitev optičnega kabla. 
 
Župan Marjan Žmavc vidi rešitev za izvedbo predpriprav ob izvedbi občinskih investicij 
in poda predlog za zagotovitev sredstev. 
 
G. Marko Kocbek pove, da je v Andrencih predvidena sanacija električnega omrežja, 
takrat bo sodelovanje med Elektrom Maribor d. d. in Telekomom Slovenija d. d., 
podobno bo pri modernizacijah občinskih cest in izgradnji vodovodnega omrežja. 
Potrebno bo sodelovanje in dogovor s Telekomom Slovenije d. d. glede izvedbe hišnih 
priključkov. 
 
G. Andrej Kocbek poudari, da je podal predlog za dopolnitev dnevnega reda, ker vidi 
problem premalo podajanja informacij občanom in svetnikom. Od zadnje seje OS ni 
bilo podane nobene informacije glede izgradnje optičnega omrežja. Občani pričakujejo 
informacije od svetnikov in občine, zato predlaga objavo informacij na spletni strani 
občine in obveščanja članov Občinskega sveta preko e-pošte, ipd. 
 
 
V razpravi so sodelovali: 
Irena Kozar, Andrej Kocbek, mag. Mirko Žmavc, Franc Zorko in Franc Bratkovič (po 
predhodnem dovoljenju župana). 
 
Po razpravi so člani Občinskega sveta zavzeli stališče oz. so enotnega mnenja, 
da je izgradnja optičnega omrežja potrebna. Občane je prvotno potrebno 
seznaniti o nameri in poteku izgradnje optičnega omrežja s strani Telekoma 
Slovenije d. d. ter ugotoviti interes gospodinjstev za priključitev. Potrebno je 
ugotoviti območja, kjer je smiselno zagotoviti predpriprave za položitev 
optičnega kabla ter dogovoriti sodelovanje s Telekomom Slovenije d. d., za 
izvedbo ter pripraviti časovni okvir izvedbe in o tem seznaniti občane. 
 
 
Župan Marjan Žmavc pove, da bo občina javnost obveščala o dinamiki del 
izgradnje optičnega omrežja in sodelovala s Telekomom Slovenije d.d.. 
 
 
 
Ad 8) Pobude in vprašanja svetnikov. 
 
Ga. Irena Kozar  
- Zastavi vprašanje ali se predvideva izvedba spomladanske čistilne akcije. 
- Vpraša kako je z realizacijo zadeve Portir v Ivanjskem Vrhu. 
- Opozori, da je v Cogetincih pri Klejnošek Francu potrebno očistiti potok. 
- Potrebno bo zagotoviti prevoz otrok v OŠ iz Ivanjskega Vrha. 



 

 
Župan Marjan Žmavc meni, da bi ob sproščanju ukrepov lahko izvedbi čistilno akcijo. 
 
Mag. Vito Kraner pojasni, da se zadeva Portir rešuje. 
 
Ga. Simona Firbas  
- Vpraša ali se koristi avtobusni prevoz šoloobveznih otrok v Stanetincih. 
- Predlaga namestitev koša za odpadke pri Rajhovi vili. 
- Predlaga, da se izvede čistilna akcija in pozove ljudi k udeležbi in sodelovanju v 

čistilni akciji. Poda pobudo, da se tudi znotraj režijskega obrata izvede čiščenje ob 
občinskih cestah, predvsem ob vpadnicah v občino. 

- Opozori na odplake in smrad iz čistilne naprave v Andrencih. 
- Opozori na cesto pri Furštu, kjer zaradi neprimernega naklona cestišča, ob deževju 

zastaja voda. 
 
G. Marko Kocbek pojasni, da sta v režijskem obratu trenutno zaposlena samo dva 
delavca. Danes smo dobili obvestilo, da nismo dobili  potrjenega programa javnih del. 
 
G. Denis Ploj  
-   Opozori, da je potrebno nasutje gramoza v Andrencih (na komasacijskem območju). 
-   Vpraša ali je v načrtu Elektra Maribor d.d. tudi obnova NN v Župetincih. 
Mag. Vito Kraner pritrdi, da je predvidena tudi obnova NN v Župetincih. 
-   Zastavi vprašanje glede razpisa za sofinanciranje izgradnje vodovoda. 
Mag. Vito Kraner pojasni, da je razpis bil samo za novogradnje. 
-   Vpraša ali je na interaktivni tabli na občinski zgradnji že odpravljena napaka, ki ob 

neposrednem soncu zatemni ekran. 
Ga. Metka Lah Simonič pojasni, da napako še odpravljajo. 
-   Vpraša, kdaj bo nameščena antena Telekoma Slovenija na občinski zgradbi. 
Mag. Vito Kraner pojasni, da na Telekomu še proučujejo vsebino služnostne pogodbe 
in da je pripravljena vsa dokumentacijo za izvedbo. 
-   Kako bo potekala izvedba občinskega praznika v letošnjem letu. 
Župan Marjan Žmavc pojasni, da bo v začetku marca sklican sestanek z društvi, kjer 
se bomo dogovorili tudi o občinskem prazniku. 
-   Zastavi vprašanje, kdo ureja cesto do vzletišča v Čagoni, občina ali zasebniki. 
Mag. Vito Kraner pojasni, da je cesta občinska in je gramoziranje delno sofinancirala 
tudi občina. 

 
G. Andrej Kocbek  
-   Zanima ga uveljavljanje garancije za sanacijo balinišča in kako bi zadevo lahko 

rešili. 
Mag. Vito Kraner je pojasnil, da je sanacija bila predvidena v jesenskih mesecih 
vendar jih je prehitelo vreme. Dogovorjena je bila preplastitev, ki bo izvedeno takoj v 
pomladnih mesecih. 
- Potrebno bo zavzeti stališče glede neizvedenih prireditev s strani društev glede   

vrednotenja programov oz. aktivnosti, ki jih iz upravičljivih razlogov (Covid-19) 
društva niso uspela izvesti. 

- Poda pobudo, da se svetnike v prihodnje na kratko preko e-pošte obvesti o pričetku 
izvajanja del oz. investicij. 

-   Pohvali izvajanje zimske službe v tej sezoni. 
 



 

 
Mag. Mirko Žmavc je opozoril da je bilo dogovorjeno, da občina zagotovi odstranitev 
kontejnerja pri OŠ, kar pa še ni bilo izvedeno. 
 
G. Franc Zorko zastavi vprašanje glede dogovorjene realizacije ureditve razsvetljave 
ob pešpoti v Brengovi. 
 
Župan Marjan Žmavc pove, da bo realizirano. 
 

 

Seja je bila zaključena ob 20.00 uri. 

 

Zapisala:                  Župan Občine Cerkvenjak: 

Valerija Toš, dipl. posl. adm.                             Marjan ŽMAVC 


